
FAU-møte 29.10.2024 
Sak 1 – Oppussing bibliotek 
 
Rektor, Stine og interiørarkitekten Cathrine har hatt møte, og vi begynner nå å bli klare for å starte 
med oppussingsarbeidet for nytt skolebibliotek. 

Dette er planen i første omgang:  

Uke 45  

• Sparkle – tirsdag 5.november kl 18:00 -21:00 
• Male – onsdag 6.november kl 18:00-21:00 

Uke 46 

•  Male – tirsdag 12.november kl 18:00-21:00  

Rektor har snakket med snekkerlinja på Åssiden, og de har sagt ja til å hjelpe til. De kommer i 
januar!  

Kunstvegg – tenker å ha en vegg som kunstvegg. Enten ha en gatekunstner. Eller eventuelt ta det 
som en vegg som er 7.klasse sitt avgangsprosjekt. Eventuelt da i samarbeid med en gatekunstner.  
 
Sak 2 – 100 årsgruppen er i gang 

Det er sendt ut litt informasjon om dette allerede, og vi er i gang med å få sponsorer.  

Tone som er kunst- og håndtverkslærer skal lage en utstilling av 100 år – hun vil nok gjerne ha gamle 
skolebøker og ting til utstillingen fra Gullaug skole. Mer info om dette kommer.  

Sak 3 – Saker fra Rektor  

• Digital foreldrekontroll – de prøver ut noe omkring dette i kommunen. Gullaug skole har en 
foreldrerepresentant som skal være med i gruppa og prøve ut dette. 

• Rektor med flere rektorer i Lier har også spilt inn til kommunen at barna ikke trenger 
nettbrettene før 4.klasse. Men nettbrettene fra 1.klasse har vært vedtatt i kommunen. 

• Ukeplan til foresatte fra 5-7 trinn – de blir nå sendt ut til foreldrene.  
• Digital deltagelse på foreldremøte blir det dessverre ikke.  
• 3.januar og avspasering er godkjent 

 

Sak 4 – Saker fra foreldre til FAU og Rektor 

• 4. trinn er kjempefornøyd med tredelingen som ble gjort av trinnet 
• Veldig fornøyd med lekseordningen med kun leselekser 
• En tilbakemelding fra en forelder på 4.trinn - Natteravnordningen må være frivillig, og man 

burde ikke presse foreldrene til å gjøre dette.  FAU er enige i at det ikke skal være tvang. FAU 



ønsker også å si at dette er et viktig forebyggende tiltak, og siden det ikke er noen 
ungdomsskole her, så er dette noe som må skje i regi av foreldrene til barn på Gullaug skole.  

• Tilbakemelding fra en forelder på 6.trinn – bekymring for engelsknivået på skolen. Resultatet 
i fjor var dårligere enn på landsbasis. Rektor har ikke satt i verk noe tiltak nå, tror at dette går 
seg til. Rektor kan høre med lærerne hva de tenker.  

 

Sak 5 – TV-aksjonen 

• Ble 41 elever + 3 fra andre skoler. Ble en veldig positiv opplevelse for barna som gikk.  
• 7.trinn gikk av med seieren fordi de hadde best oppmøte– så de får pizza som premie 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 


